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اخبار
افتتاح اولين كنسرواتوار 

تئاتر ايران
اولین کنسرواتوار تئاتر ایران 
با مدیریت آموزشی ابراهیم پشت 
می شود. افتتاح  تهران  در  کوهی 
با  ایران  تئاتر  کنسرواتوار  اولین 
مدیریت  و  معافی  بهزاد  ریاست 
در  کوهی  پشت  ابراهیم  آموزشی 
تهران افتتاح می شود.بهزاد معافی 
ریاست کنسرواتوار موسیقی را نیز 
بر عهده دارد. همچنین نایب ریس 
کنسرواتوار علی معافی و مدیریت 
همت زاده  سولماز  را  تئاتر  بخش 
بر عهده دارد.این کنسرواتوار قرار 
سر  با  ایران  تئاتر  زمینه  در  است 
پرداخت،  شناخت،  فصل های 
ساخت و اجرا به فعالیت بپردازد. 
نیز  تهران  موسیقی  کنسرواتوار 
یک موسسه آموزش عالی آزاد در 
ایران است که دوره های تخصصی 
می کند. برگزار  کنسرواتواری 
این کنسرواتوار  ارایه شده   مدرک 
است  دارا  را  علوم  وزارت  تاییدیه 
دارد  افرادی  تربیت  به  تاکید  و 
فقط  نه  و  عملی  شکل  به  که 
تئوری بتوانند هنر را دنبال کنند.
همچنین  ایران  تئاتر  کنسرواتوار 
 DBA و MBA می تواند مدرک
و  صادر  خود  دانشجوهای  برای 

هنرجوهای برتر را بورسیه کند.

آغاز به كار هفته فرهنگی 
جمهوری اسلامی ايران 

در باكو
جمهوری  فرهنگی  هفته 
اسلامی با اجرای ارکستر ملی ایران 
و برگزاری نمایشگاه آثار هنرمندان 
آذربایجان  پایتخت  باکو  در  ایران 
جمهوری  فرهنگی  شد.هفته  آغاز 
اسلامی ایران با برگزاری برنامه های 
هنری با حضور وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی، مسؤولان فرهنگی، هنری 
ابوالفضل قارایف؛ وزیر  کشورمان و 
فرهنگ آذربایجان در باکو آغاز شد.

به رهبری  ایران  ارکستر ملی 
خوانندگی  و  شهبازیان  فریدون 
عقیلی در سالن فلارمونیای  سالار 
نمایشگاه  و  کرد  اجرا  برنامه  باکو 
خوشنویسی، تذهیب، نقاشی خط، 
نقاشی، خط ثلث و نسخ، آثار صنایع 
دستی حکاکی روی نقره، قلمزنی، 
نقاشی روی استخوان و منبت کاری 
از  عکس هایی  ایران  هنرمندان  از 
جاذبه های گردشگری و لباس های 
سنتی ایرانی در این هفته فرهنگی 

برگزار شد.
وزیر  صالحی،  عباس  سید 
فرهنگ و ارشاد اسلامی کشورمان 
فرهنگی  مراسم گشایش هفته  در 
ایران در جمهوری آذربایجان گفت: 
کشورها  میان  فرهنگی  هفته های 
هر  آشنایی  هدف  با  معمول  طبق 
چه بیشتر با یکدیگر برگزار می شود؛ 
ولی هفته فرهنگی حاضر برای نشان 
برپا  کشور  دو  مردم  همدلی  دادن 
شده است. مردم ایران و جمهوری 
آذربایجان در طول هزاران سال در 
شادی ها و غم ها با یکدیگر سهیم 
بودند و از دین، مذهب، تاریخ، سنن 
و  بوده  برخوردار  مشترک  آداب  و 
ملت  و  ما  افزود:  هستند.صالحی 
هم  با  امروز  آذربایجان  جمهوری 
آشنا نشده ایم، ما هزاران سال است 
ارتباطات  با هم آشنایی داریم.  که 
در  روز  به  روز  کشور  دو  فرهنگی 
حال گسترش است و همکاری ها ما 
را به آینده بهتری رهنمون می کند.

جمهوری  فرهنگی  هفته 
جمهوری  در  ایران  اسلامی 
آذربایجان به همت سازمان فرهنگ 
)اداره کل  اسلامی  ارتباطات  و 
امور  و  فرهنگی  همکاری های 
ایرانیان خارج از کشور( با همکاری 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و با 
هماهنگی رایزنی فرهنگی کشورمان 
در جمهوری آذربایجان، از ششم تا 
۱۰ تیر ماه در دو شهر باکو و گنجه 

در حال برگزاری است.

مديرعامل پيشين خانه سينما معتقد است:

اجحاف در حق فیلم های اکران شده

پرورش سگ های دلارياب

مدیرعامل پیشین خانه سینما معتقد است: 
فیلم های  کنار  در  نشده  اکران  فیلم های  اینکه 
سینما  خانه  در جشن  مردم،  توسط  شده  دیده 
فیلم های  واقع اجحاف در حق  داوری شوند، در 
اکران عمومی شده است.محمدمهدی عسگرپور در 
پی درخواست کانون کارگردانان مبنی بر داوری 
تمام فیلم های دارای پروانه ساخت در جشن خانه 
سینما و حمایت کانون فیلمنامه نویسان و انجمن 
این  ارزیابی  به  سینما،  کارگردانان  تهیه کننده 
مسئله پرداخت و تاکید کرد که این بحث همواره 

در خانه سینما مطرح بوده است.
سینما  خانه  در  که  سال هایی  در  گفت:  او 
بودم این بحث مطرح می شد که خانه سینما یک 
نهاد صنفی است و داوری ها در همین نهاد صنفی 
صورت می گیرد بنابراین باید دایره را تا آنجا که 
می توان بزرگتر کرد. این در حالی اتفاق می افتاد و 
الان هم می افتد که همه ما می دانستیم برگزاری 
یک جشن آکادمیک به آن مفهومی که در دنیا 
است  فیلم هایی  درباره  مشخصا  است  رایج  هم 
که هم مراحل ساخت را پشت سر گذاشته و هم 
اکران شده اند، یعنی بازخورد نمایش یک فیلم هم 
جزئی از داوری فیلم تلقی می شود. مثل آکادمی 
اسکار که فیلم های اکران شده را در نظر می گیرد 
و همچنین جایزه سزار.عسگرپور ادامه داد: در خانه 
که  داشت  وجود  امیدواری  این  همیشه  سینما 
جشن بتواند به سمت همین مسیر حرکت کند 
و فیلم هایی که اکران می شوند در رقابت شرکت 
به همین مسئله که  کنند. دلیل آن هم عمدتا 
جمیع  از  اینکه  یعنی  برمی گشت  دادم  توضیح 
جهات فیلم ها دیده شده و بازخورد گرفته می شد.

این کارگردان اضافه کرد: همچنین یکی از 
نکاتی که باید مورد توجه قرار گیرد، ایجاد فضای 
رقابتی منصفانه است. وقتی می خواهیم جشنی 

در  که  فیلم هایی  از  ترکیبی  اگر  کنیم،  برگزار 
طول یک سال دیده شده اند و فیلم هایی که دیده 
نشده اند و همچنین فیلم هایی که حساس تلقی 
شده اند مثل آن هایی که دولت پروانه نمایش نداده 
را کنار هم قرار دهیم تا با هم رقابت کنند، ممکن 
است روند رقابت غیرمنصفانه باشد. حتی سابقه 
نشان داده آثاری که به عنوان آخرین و تازه ترین 
فیلم ها به این چرخه اضافه و به عنوان فیلم جدید 
دیده می شوند، از شانس بالاتری برخوردار هستند.
ولی  نبوده  طور  این  همیشه  گفت:البته  او 
بوده ایم و همچنین  اتفاقی  معمولا شاهد چنین 
سابقه نشان داده فیلم هایی که توسط دولت دچار 
ممیزی شده یا اساسا دولت امکان اکران آن ها را 
فراهم نکرده، در رأی داوران موثر بوده و بیشتر مورد 
توجه آن ها قرار گرفته است. در کنار این فیلم ها 
باید آثاری را هم اضافه کرد که توسط سینماداران 
امکان نمایش پیدا نکرده اند و همین وضع مشابه را 
پیدا می کنند، چون یک دسته فیلم ها هستند که 
احتمالا از نظر سینماداران گیشه خوبی ندارند و 
یک دسته هم آن هایی هستند که دولت در فراهم 

داشته  نقش  آن ها  اکران  مناسب  شرایط  نشدن 
است. بنابراین به نظر می آید وقتی تمام این مسائل 
را کنار هم می گذاریم با یک رقابت منصفانه روبرو 

نخواهیم بود.
یادآور شد:  این مسئله  تاکید  در  عسگرپور 
برخی سال ها که پیش آمده جشن برگزار نشده 
است، وقتی فیلم های دو سال برای داوری معرفی 
می شدند، باز هم فیلم های جدیدتر شانس بیشتری 
داشتند، در نتیجه این مراقبت از سوی آکادمی 
تا  جشن و هیأت رئیسه لازم است رعایت شود 
حق همکارانمان ضایع نشود و مثلا اگر قرار بوده 
فیلم هایی که پروانه نمایش داشته یا پروانه نمایش 
دیگری  فیلم های  ناگهان  شوند  داوری  گرفته اند 
اضافه نشوند چون قاعده رقابت به هم می ریزد و 
دیگر با یک جشن آکادمیک روبرو نخواهیم شد 
هم  همکاران  دلسردی  باعث  این  اینکه  ضمن 

می شود.
او با اشاره دوباره به اینکه »همیشه در خانه 
سینما این مسئله بوده که فیلم های اکران شده 
این مورد  بیان کرد:  در سینماها داوری شوند«، 

به جسارت مدیران خانه سینما و اینکه در کنار 
یا مقابل دولت می خواهند بایستند هم ارتباطی 
نداشته بلکه یک قاعده تلقی می شده است. البته 
اشاره  را  دیگری  مهم  نکته  ما  همکاران  برخی 
می کنند و آن هم این است که تنها جایی که آثار 
بعضی از سینماگران شانس دیده شدن دارد،همین 
جشن خانه سینماست و باید تایید کنم که بله 
این نقیصه وجود دارد که البته دلایل متعددی هم 
می تواند داشته باشد ولی اگر بخواهیم جشن را به 
محلی برای برطرف کردن نقیصه ها تبدیل کنیم 
آن موقع دیگر جشن قاعده آکادمیک خود را از 

دست می دهد.
که  نکته  این  کردن  اضافه  با  پایان  در  وی 
باید  نشده  اکران  فیلم های  داوری  و  دیدن  برای 
آن ها را روی پرده سالن خانه سینما نمایش داد،در 
حالی که دیگر فیلم ها به صورت دی وی دی دیده 
در  تمایز  نوعی  تنهایی  به  خود  این  و  می شوند 
نمایش و داوری می تواند ایجاد کند،گفت: به هر 
حال در تمام این سال ها با همین پارامترها مواجه 
بوده ام و خواسته دوستان قابل توجه است،اما به 
نظرم اینکه در جشن خانه سینما فیلم های اکران 
شده در کنار فیلم هایی که مسیر مشخصی را در 

اکران نداشتند، قرار  گیرند نوعی اجحاف است.
کانون کارگردانان سینمای ایران در نامه ای 
به  بیستم که  برگزاری جشن  به دست اندرکاران 
ریاست علی نصیریان است، خواستار این شده  که 
در آخرین دوره  اجرای جشن براساس آیین نامه  
پروانه  فیلم هایی که  داوری  برای  سالانه، شرایط 
ساخت گرفته  ولی اکران نشده اند نیز فراهم شود.

رییسه  هیات  دبیر  منصوری  تورج  باره  این  در 
انجمن عالی هنرها و فنون سینمایی با تایید این 
خبر به ایسنا گفت که باید این مساله در هیات 
رییسه بررسی شود و هنوز چیزی مشخص نیست.

یکی  وطن  دام  سامان  شرکت  عامل  مدیر  رکابدار  حمید 
پرورش  از  ژرمن شپرد  پرورش سگ های  زمینه  از شرکت های 

سگ های دلار یاب در کرج خبر داد.
البته پیش از هر چیزی خود را  به گزارش خبر آنلاین؛ او 
مربی و آموزش دهند می داند. این شرکت تاکنون توانسته نژاد 
را  نژاد  این  از  ایران را حفظ و سگ های زیادی  ژرمن شپرد در 
به خارج از ایران صادر کند. رکابدار می گوید در سال های اخیر 
فرهنگ نگهداری سگ در ایران تغییر کرده و حالا مردم نه برای 
چشم و هم چشمی که از روی نیاز برای خریدن سگ مراجعه 

می کنند
* کارتان را از کی شروع کردید و این ایده و انگیزه 

از کجا آمد؟
از سال ۹۴ با تاسیس دو مرکز و انجام مسابقات و همایش 
های مختلف تلاش کردیم تا پرورش دهندگان سگ و بخصوص 
نژاد ژرمن را به دور هم جمع کنیم. همین جمع شدن باعث شد 
تا حالا ما بزرگترین مرکز پرورش سگ ژرمن در ایران باشیم با 
بیش از ۷۰ نمایندگی در استان های مختلف. این نژاد پتانسیل 
های فراوانی دارد علاوه بر آن ما نیز در ایران پرورش دهندگان 
متاسفانه  اما  دارد  وجود  زیادی  پیشرفت  جای  و  داریم  بزرگی 
روند تغییرات ما کمی کند بوده و حالا میبینیم کشورهای حوزه 
خلیج فارس که خیلی از ما عقب تر بودند حالا پیشرفت بیشتری 

کرده اند.
خاصی  سازمان  از  مجوز  بود  نیاز  کار  شروع  برای   *

داشته باشید؟
. ما به طور رسمی به عنوان بزرگترین پرورش دهنده  بله 
سگ نژاد ژرمن شپرد مجوز فعالیت را از وزارت جهاد کشاورزی 
دریافت کردیم. ما سعی کردیم از طریق قانونی درباره پرورش این 
حیوان و نوع خاص نژاد آن عمل کنیم و موفق هم بوده ایم. البته 
برخی از موسسات هم هستند که بدون مجوز این کار را انجام می 
دهند اما متاسفانه نظارتی روی آنها وجود ندارد و همین باعث 
می شود کار ما در پرورش نژاد اصیل ژرمن شپرد کند پیش برود.

* چه مقدار هزینه برای این کار کرده اید؟
دو  به  کردیم  گذاری  سرمایه  امروز  تا  ما  که  ای  هزینه 
با  فضایی  احداث  و  ساز  و  های ساخت  هزینه  یکی  بوده  بخش 
استانداردهای روز دنیا در مورد پرورش و امور اموزشی، و دیگری 
 . کار  این  اندازی  راه  برای  نیاز  مورد  تجهیزات  تهیه  و  ساخت 
هزینه  تومان  میلیون   ۶۵۰ حدود  امروز  تا  کار  نوع  به  توجه  با 
از  یک  هیچ  از  که  اینجاست  توجه  قابل  نکته  البته  است.  شده 
همکاران برای شرکت در سمینارهای علمی، ژنومیک، اموزشی، 
مسابقات، اردوهای اموزشی، انجام رکوردگیری و ثبت آنها هیچ 
مبلغی دریافت نکرده ایم تا بتوانیم پروژه ساماندهی سگهای نژاد 
کار را به صورت حضوری شناسایی و مولدین تراز اول کشور را 

حمایت کنیم.
گذاری  سرمایه  شخصی  حوطه  از  بیشتر  بنابراین   *

صورت گرفته است؟
بله، با همه ی این تلاش ها توانسته ایم رزومه ای از تولیدات 
برتر کشور در سال تهیه، و از همین طریق عملیات اصلاح نژادی 

بتوانیم گامی مثبت و موثر  تا  به صورت صحیح دنبال کنیم  را 
این  در  البته خب  برداریم  کشور  در سطح  زایی  اشتغال  جهت 
مراحل به سود دهی رسیده ایم اما همچنان هزینه هایی هست 
را در  فوق  پروژه  بتوانیم  تا  ان سرمایه گذاری شود  باید در  که 
بهترین حالت به سوی جلو برده تا بهترین خروجی را در خصوص 

اهداف پیش روی دریافت نماییم.
* در پرورش این نوع سگ ایران چه وضعیتی دارد؟

ما پتانسیل بسیار زیادی داریم اما تاکنون از ۱۰ درصد آن 
هم به طور کامل استفاه نشده است. در چهار سال اخیر تلاش 
های زیادی برای تولید مثل و اصلاح نژاد انجام داده ایم. برنامه 
ایم. در  انجام داده  این زمینه  آلمان در  با کشور  های مشترکی 
حال حاضر با توجه به مسابقات و رکوردگیری های انجام شده ما 
جایگاه خوبی داریم و همه کشور های جهان ما را به عنوان یکی 

از قدرت ها در بحث پرورش و صادر کردن سگ می شناسند
کسانی  چه  بیشتر  ایران  در  سگ  این  طرفداران   *

هستند؟
جوانان  خب  ولی  دارد  وجود  طرفدار  آدم  نوع  همه  از 
هیجان و علاقه بیشتری دارند. خوشبختانه در سال های گذشته 
فرهنگسازی خوبی درباره استفاده از سگ در ایران شکل گرفت و 
دیگر آن نگاه قبلی به استفاده از سگ وجود ندارد. معمولاافرادی 
که به دنبال سگ های ژرمن می آیند با آگاهی این کار را می 
از  . بخش زیادی  ببیند  این مورد آموزش می  کنند و حتی در 

درامد ما حاصل آموزش به افراد است.
* این نژاد از سگ توانایی چه کارهایی را دارد؟

ببینید ما نوعی از سگ را داریم که به طور خاص برای کار 
استفاده  برای  را  پرورش داده می شود. در حال حاضر ما سگ 
های مختلفی آموزش می دهیم. شاید برایتان جالب باشد ما در 
حال حاضر سگ دلار یاب داریم. سگ های مواد یاب، زنده یاب، 

و ... از جمله سگ های دیگری هستند که طرفداران 
زیادی هم دارند. البته بیشترین استفاده این نوع سگ 
و  امداد  نسانی،  آتش   ، پلیس  احمر،  هلال  برای  ها 
نجات و ارگان های مربوطه به کار می رود. نمونه های 
دیگری هم وجود دارد برای مثال ما سگی داریم که 
کمیاب  و  قارچ خاص  نوع  یکی  و جوی  برای جست 
های  سگ  است.  دیده  آموزش  شما  های  جنگل  در 
به  کمک  برای  که  هستند  هم  زیادی  دیده  آموزش 
سالمندان آموزش داده می شوند. این سگ ها حتی 

می توانند قند خون سالمندان را هم تشخیص دهند.
* تاکنون چه پیشرفت هایی مربوط به سگ 

نژاد ژرمن در ایران داشته ایم؟
ما تلاش کرده این که نژاد این سگ ها را اصلاح 
کنیم. یعنی نگذاریم سگ های ژرمن با سگ دیگری 
جفت گیری کنند و تولید مثل آنها کاملا تحت کنترل 
تقلب در فروش سگ های  از  برای جلوگیر  ما  باشد. 
اصیل ژرمن موضوع تشخیص شجره و بانک ژنومیک 
و  پدر  از  این کار ۱۰۰ مو  برای  ایم.  پیگری کرده  را 
مادر این توله نگهداری می کنیم تا در زمان خواست 

مشتری موضوع اصالت سگ ها را بررسی کنیم. متاسفانه در سال 
های اخیر جفت گیری نژاد ژرمن با یک نژاد دیگر انجام می شد 

و توله را به عنوان نژاد اصلی ژرمن به مشتری می فروختند.
* برای گسترش کار تسهیلاتی هم دریافت کرده اید؟
خیر هیچ گونه تسهیلاتی نگرفته ایم. البته حمایت های زیادی 
شده ایم. به خصوص درباره اصلاح نژاد کمک زیادی از دانشگاه های 
علوم پزشکی گرفته ایم اما تسهیلات نگرفته ایم و همه هزینه ها 
شخصی بوده است. ما خودمان در آمد زایی می کنیم. بیشترین 
البته به تازگی یک  درآمدهم از طریق آموزش به دست می آید. 
دستگاه تردمیل و فیزیوتراپی مخصوص حیوانات توسط مجموعه 
به  که  کاری  های  برای سگ  دستگاه  این  شده.  اختراع  خودمان 
عملیات می روند بسیار موثر است چون آنها نیاز به تمرینات سخت 
و منظمی دارند. جالب است بدانید مشابه این دستگاه در خارج از 
کشور ۱۳۰ میلیون تومان قیمت دارد اما ما این دستگاه را با ۳۰ 

میلیون در داخل تولید کرده ایم.

یک فنجان چای داغ
اركستر شهر تهران همچنان درتعطيلات

هنری  فرهنگی  سازمان  های  زیرمجموعه  از  تهران  شهر  ارکستر 
فعالیت  رسمی،  افتتاح  از  ماه  سه  و  سال  یک  گذشت  با  تهران  شهرداری 
خاصی ندارد و گویا در تعطیلی به سر می برد.در حالیکه چند ماهی از حضور 
سعید اوحدی به عنوان رییس سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران می 
گذرد، اما هنوز خبری از  حوزه موسیقی سازمان به ویژه فعالیت ارکستر 
موسیقایی  های  فعالیت  و  نیست  تهرانی  اسماعیل  رهبری  به  تهران  شهر 
سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران که چندی پیش با افتتاحیه رسمی 
موسیقی  جشنواره  همچنین  و  بهمن  فرهنگسرای  در  تهران  شهر  ارکستر 
ترین  بود، در کمرنگ  پیدا کرده  »پیامبر مهربانی« حال و هوای ویژه ای 

شکل خود قرار دارد.
از  یکی  عنوان  به  چکناواریان  لوریس  از  خبری  منابع  از  برخی  البته 
گزینه های احتمالی رهبری ارکستر شهر تهران نام می بردند که این گزینه 
هنوز از سوی سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران تایید نشده است، اما 
با این حال باید دید با گذشت یک سال و سه ماه از تاسیس ارکستر شهر 
این  دوباره  فعالیت  شاهد  مخاطبان  آیا  تهرانی  اسماعیل  رهبری  به  تهران 
مجموعه موسیقایی خواهند بود یا این مجموعه نیز مانند سایر ارکسترهای 

وابسته به شهرداری تهران در معرض تعطیلی قرار می گیرند؟
سازمان  اخیر  سال  چند  موسیقایی  های  فعالیت  پرونده  به  مروری  در 
فرهنگی هنری شهرداری تهران می توان اینگونه نوشت: گروه هنر خبرگزاری 
مهر آبان ماه سال گذشته با انتشار گزارشی از روند تعطیلی یا توقف فعالیت های 
چند ارکستر زیر مجموعه شهرداری تهران نوشته بود که از آن زمان تاکنون 
فعالیت چندانی در این حوزه و اساسا بخش موسیقی سازمان فرهنگی هنری 
شهرداری تهران انجام نگرفته است.زمزمه های تشکیل ارکستر شهر تهران که 
فعلا با رهبری اسماعیل تهرانی از هنرمندان مطرح موسیقی کشورمان شناخته 
می شود، چند ماهی بعد از تعطیلی کامل ارکستر سازهای ایرانی وابسته به 
بنیاد فرهنگی هنری رودکی مطرح شد. در ایام ورود محمود صلاحی به سازمان 
فرهنگی هنری شهرداری تهران تعطیلی موسیقی در فرهنگسراها شکسته شد 
و مسئولان این نهاد استراتژیک زیرمجموعه شهرداری تهران اعلام موجودیت 
ارکستر شهر تهران را اعلام کردند.سه شنبه یازدهم خرداد سال ۹۵ هیاتی 
متشکل از امیر عبدالحسینی معاون هنری سازمان فرهنگی هنری شهرداری 
تهران، بابک ربوخه مدیر امور موسیقی سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران، 
اسماعیل تهرانی رهبر ارکستر شهر تهران، میلاد کیایی، هادی منتظری، حمید 
متبسم، شهرام میرجلالی و محمد فیروزی از اعضای شورای فنی ارکستر شهر 
تهران بعد از چند گفتگوی رسمی که از طریق رسانه ها انجام شده بود از جزییات 
تشکیل ارکستر شهر تهران سخن گفتند.امیر عبدالحسینی در این نشست بیان 
کرد: فعالیت های ارکستر شهر تهران به شکل یک مجموعه حرفه ای است. این 
ارکستر فصل جدیدی در فعالیت های موسیقایی سازمان فرهنگی هنری شهر 
تهران است که امیدواریم آینده درخشانی هم داشته باشد.معاون هنری سازمان 
فرهنگی هنری شهرداری تهران در همین نشست و در پاسخ به برخی از شبهات 
مطرح شده درباره ساختار اداری ارکستر شهر تهران تصریح کرد: برگزاری این 
نشست خبری بعد از ۲۵ جلسه کاری متعدد با شورای فنی ارکستر شهر تهران 
بوده است و مطمئن باشید در این چند ماه ما در همه موارد اداری و حقوقی 
ارکستر شهر تهران نیز صحبت کرده ایم که ساز و کار ما بر چه مبنایی باشد تا 
شاهد انحلال ارکستر نباشیم. ما حتی اسم این ارکستر را منتسب به شهرداری 
ننوشتیم تا اثبات کنیم کار ما بیشتر جنبه حمایتی است. در حالیکه با برگزاری 
این نشست وعده هایی مبنی بر اجرای رسمی ارکستر شهر تهران در چارچوب 
برگزاری جشنواره بین المللی موسیقی فجر، برپایی مراسم افتتاحیه باشکوه در 
تالار شهید آوینی فرهنگسرای بهمن تهران در اسفند ماه سال ۹۵ داده شد، 
انتظار می رفت ارکستر شهر تهران فعالیت های موثری انجام دهد اما هنوز برنامه 
مشخصی از این مجموعه اعلام نشده است. ارکستر فیلارمونیک )فیلهارمونیک( 
به رهبری نادر مشایخی، ارکستر و گروه کر خانه هنرمندان ایران به رهبری 
محمد سریر، ارکستر فیلارمونیک شهرداری تهران هم ازمجموعه هایی بودند که 
طی سال های گذشته یا زمزمه تشکیل آنها در رسانه ها مطرح شد و یا بعد از 

برگزاری چند کنسرت در مقطعی کوتاه، به تعطیلی کشانده شدند.

بهبودی وضعيت جسمی مهدی فخيم زاده 
خسرو امیرصادقی از دوستان و همکاران نزدیک این بازیگر و کارگردان 
درباره تازه ترین وضعیت مهدی فخیم زاده در بیمارستان گفت: وضعیت از 
نظر پزشکی خوب است ولی پزشکان معالج در حال تلاش و به دنبال راهی 
هستند تا بدون عمل جراحی و با کمک دارو، خونریزی به وجود آمده در 
مغز را درمان کنند.او افزود: میزان هوشیاری آقای فخیم زاده نیز نسبت به 
روز پنجشنبه هفتم تیرماه یکی، دو درصد بهتر است و جای امیدواری پیش 
آمده است. وی خاطرنشان کرد: این هنرمند همچنان در بخش آی سی یو 

بستری و ممنوع الملاقات است و حتی بستگان نیز اجازه ملاقات ندارند.
مهدی فخیم زاده که اخیرا در شمال کشور مشغول فیلمبرداری آخرین 
سکانس های فیلم سینمایی جدیدش با نام »مشت آخر« بود، هنگامی که 
سوار موتورسیکلت بود دچار یک تصادف شدید با موتورسیکلتی دیگر شد 
که با وجود نداشتن شکستگی، به دلیل ضربه وارد شده به سر در بیمارستان 
طالقانی چالوس بستری و سپس به تهران منتقل شد.سطح هوشیاری وی 
در ابتدا خوب بود ولی از ظهر هفتم تیر ماه، میزان هوشیاری پایین آمد که 
پزشک معالج وی ابراز امیدواری کرده است با درمانی که انجام می شود در 

روزهای آتی روند بهبودی حاصل شود.
هایی  فیلم  ساخت  هنری  فعالیت  ها  سال  طول  در  زاده  فخیم 
در  را  خواستگاری  و  تاواریش  مهتاب،  مسافران  همسفر،  همسر،  همچون 
کارنامه کاری خود دارد و در فیلم ها و سریال هایی مانند »آذر، شهدخت، 
بیدار«،  و  »خواب  عشق«،  »ولایت  سردار«،  »تنهاترین  دیگران«،  و  پرویز 

»مختارنامه« و »دندون طلا« هم بازی کرده است.

متن میثاق نامه روزنامه نگاری در سایت روزنامه موجود است
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